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Enkel fråga 
 
Till bildningsnämndens ordförande, Lars Mikkelä (M), angående lärarnas löner 
 
 
På förra kommunfullmäktige, den 17 december 2018, var frågan  § 261 Kompensation 
löneöversyn uppe för beslut. 
 
Mikale Rubin (M) yrkade på följande vilket enhälligt blev fullmäktiges beslut: 
 
*att fördela medel för utfallet av löneöversyn 2018 uppgående till totalt 22 721 tkr för innevarande 
år till nämnderna i enlighet med ovanstående förslag till fördelning,  
*att kompensera nämnderna för helårseffekten av 2018 års löneöversyn avseende budgetåret 2019, 
med totalt 31 207 tkr enligt ovanstående förslag till fördelning, samt  
*att fördelningen för 2018 och 2019 finansieras ur kommunfullmäktiges budgetmarginal.  
 
Kommunfullmäktige gav således nämnderna medel för lönerörelsen. För bildningsnämndens 
del blev det ett tillskott på 11,9 miljoner för 2018 och 15,9 miljoner för 2019. 
 
Efter detta tillskott i bildningsnämnden kan vi i Trelleborgs Allehanda läsa att 
bildningsnämnden inte tänker kompensera lärarna för lönerörelsen.  
 
Min fråga går till Lars Mikkelä, ordförande för bildningsnämnden är:  
 

- Kommer bildningsnämnden att följa det av fullmäktige tagna beslutet och använda 
de medel er nämnd fick för kompensation till löner till just kompensation för löner? 

- Om ni ser att medlen inte räcker för bildningsnämnden, ämnar ni återkomma till 
fullmäktige för att begära mer medel till bildningsnämndens och 
bildningsförvaltningens viktiga verksamhet?  
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